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                SØHUSSKOLEN, Bispeengen 3, 5270 Odense N, Tlf. 63 75 76 00, Fax. 63 75 76 27  
 
 

Referat af skolebestyrelsesmøde den 21. oktober 2020 kl. 18.30 til 21.00 
 

Dagsorden 
 

Kage til kaffen: Erling tager en ”afskedskage” med 
 

Vi havde en kort præsentation af alle medlemmer inkl. de ny:  Tanja  - Isabella og Cecilie fra 
9B, begge er Forkvinder for elevrådet 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Er godkendt. 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Er godkendt 
 

3. Elevrådet. 
Der har være afholdt 2 møder. De er i gang med at nedsætte forskellige udvalg. 
Alle udvalg består af de ældste elever på tvær. Centerafdelinger deltager også i arbejdet. 
Efter hver mødet laves der en video med referaterne og beslutningerne fra mødet til alle 
eleverne i klasserne. 
Pia ønsker at videoerne deles med Anders Ockholm som er ansvarlig for mellemste 
elevråd. 

 
 

4. Plan for ansættelse af ny skoleleder og ledelse i perioden fra den 1/11 til 1/1-21 
EP orienterede om planen. Forhåbentlig er der ansat en ny skoleleder til d. 1/1-21. 
Souschef Jan Kibsgaard Kristensen er konstitueret indtil ny skoleleder er fundet! 
 
N.B Vi holder ikke nogen officiel afsked for EP pga. Covid 19. Der bliver en stilfærdig intern 
markering på skolen d. 30/10 
 

5. Evakueringsplan v/Jan og Pia 
Den reviderede plan blev gennemgået på mødet og kommer med rettelser på 
hjemmesiden i løbet af uge 43 
 

6. Indledende drøftelse: Fremtidsperspektiver for skolefællesskabets 4. årgang 
Er sat på næste bestyrelsesmøde 
 

7. Håndteringen af udfordringerne med Covid-19 
Erling, JAKK og PLT orienterede om situationen 
Vi havde en fin debat om de indbyggede dilemmaer under COVID.19.  

 



 Skolebestyrelsen 

 
 

8. November konferencen – deltager vi i den? 
Hvem deltager? 
Det er en virtuel konference. EP undersøger og sender materiale til Anne som vil 
videreformidle eller selv deltage! 
 

9. Meddelelser. 
Asfalt i cykelparkeringen bag skolen. 
Ny ventilation – Det virker 
Vi har praktikanter fra UCL 
 
 

10. Orientering om udfordringer i 1. klasse. 
PLT, EP og Jan (forældre fra 1 kl.) orienterede om udfordringerne. 
Der har været en debat på de digitale medier som skolen ikke rigtig har kunnet følge med  
i. 
Der har været afholdt 2 ekstra forældremøder med alle forældre i klassen. 
EP - PLT og Anne fra bestyrelsen har deltaget i seneste møde. 
Bestyrelsen og ledelsen henstiller til at al kommunikation mellem forældre og skolen 
foregår på AULA og kun på AULA.  
 
AULA er skolens eneste kommunikationsplatform! 
Den beslutning er givet til alle forældre på møderne  
 

 
11.  Punkter til næste møde 

Trivselsundersøgelsen 
Ny skoleleder. – hvor er vi? 
Fremtidsperspektiver for skolefællesskabets 4. årgang. Status! 
Brug af de digitale kommunikationsplatforme. 
 

12. Eventuelt 
 

13. Personale    
Petra Rasmussen, ny lærer fra 1/11-2020 til sommer 21. Lærer i de praktisk musiske fag på 
mellemtrin og udskoling 
Thilde Guttesen, udd. lærer i arbejdsprøvning indtil? 
Ny PAU stud. 
Ny pæd. Stud fra 1/1-2021 – 1/8-2020 
 
 

Med venlig hilsen  
 
Erling Pedersen 


